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Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia 670 din data de 20.09.2024, în conformitate cu prevederile  art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 
4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali. Absentează doamna consilier local, 
ed. Maria Dlgheriu. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Bună ziua.  Mulțumesc că ați acceptat 
invitația de a participa la ședința ordinară a Consiliului Local, pe luna septembrie. Ordinea de zi 
v-a fost pusă la dispoziție, cu materialele aferente, în termenul legal. Alte propuneri pentru 
completarea ordinii de zi?  Vreau să retrag proiect nr. 17, deoarece mai avem de completat 
indicatorii tehnico-economici. Deci, nu este un proiect complet. Tot am sperat că vom rezolva 
partea de la proiectant, mai avem de adus anumite modificări. Va face obiectul aceluiași proiect, 
dar odată cu completarea indicatorilor tehnico-economici. Nu este un proiect complet, prin 
urmare îl retrag și va fi repus pe ordinea de zi. Doamna secretar, vă rog să luați act de retragerea 
acestui proiect. 

 Supun aprobarea dumneavoastră ordinea de zi în totalitate, respectiv:      

 1. Procesul – verbal al şedinţei din data de 29.08.2024; 
            2. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

3. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unei locuinţe ANL către 
titulara contractului de închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a organigramei Creșei 
”Sfânta Ana” Fălticeni pentru anul școlar 2024 – 2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 5. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Fălticeni în calitate de 
partener, împreună cu unităţile de învăţământ liceal, la organizarea Balului Bobocilor 2024 
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 6. Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Școlii Gimnaziale ”Alexandru 
Ioan Cuza” Fălticeni a unui imobil aparținând domeniului public al Municipiului Fălticeni, 
înscris în Cartea Funciară nr. 42663 - UAT Fălticeni, situat pe str. 1 Mai, nr. 30 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            7. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului 

general pentru obiectivul de investiții „Amplasare kit fotovoltaic - Panouri fotovoltaice în 

vederea producerii și compensării de energie electrică pentru stații de încărcare vehicule 
electrice, amplasate în mun. Fălticeni, str. Republicii, nr. 13, jud. Suceava” - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 8. Proiect de hotărâre privind modificarea unei suprafețe de teren atribuită d-nei Yetiș 
Anamaria în condițiile Legii nr. 15/2003, cu modificările și completările ulterioare - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 9. Proiect de hotărâre privind transformarea unei funcții contractuale din aparatul de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

10. Proiect de hotărâre privind asocierea Municipiul Fălticeni cu Clubul Copiilor 
Fălticeni în vederea organizării unor concursuri şcolare interjudeţene - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



 11. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil, proprietatea publică a 
municipiului Fălticeni, în două corpuri de proprietate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

12. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 
2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

13. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Local al Municipiului 
Fălticeni pentru schimbarea destinației imobilului cu numărul cadastral 364-C1, înscris în 
Cartea Funciară nr. 35007, situat în municipiul Fălticeni, strada Maior Ioan, nr.34, din 
spațiu comercial în spațiu de alimentație publică și locuință la etaj - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

14. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiul Fălticeni la Programul privind 
reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, prin promovarea vehiculelor 
de transport rutier nepoluante şi eficiente din punct de vedere energetic, 2020-2024 și 

aprobarea obiectivului de investiție „Achiziția de vehicule electrice prin programul AFM 

<Rabla Plus> 2024” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
15. Proiect de hotărâre privind vânzarea unor suprafețe de teren aparținând 

domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempțiune al 
proprietarilor construcțiilor - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

16. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin 
domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea 
întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de 
cadastru şi carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             17. Proiect de hotărâre privind organizarea în perioada 19 –20 octombrie 2024 a 
evenimentului „Târgul Mărului” - ediția a XIX-a - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
             18. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului maxim de autoturisme pentru 
activitățile specifice desfășurate de U.A.T. Municipiul Fălticeni, precum și de instituțiile 
publice din subordine - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    Ordinea de zi, se aprobă în totalitate în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

     D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

    Se supune spre aprobare Procesul – verbal al şedinţei din data de 29.08.2024,  acesta 
fiind aprobat în unanimitate. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt posturi  la care trebuie schimbat 
statutul, în urma unor examene specifice. Din biochimist în biochimist specialist și din asistent 
medical debutant în asistent medical principal, la compartimentele solicitate. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Dna consilier 
local, dr. Cojocaru  Eugenia – Liliana, dna consilier local, as. Chirilă Gabriela-Violeta și dna 
consilier local, as. Edu Anca nu și-au exercitat dreptul de vot. 



  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
vânzarea cu plata în rate a unei locuinţe ANL către titulara contractului de închiriere - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Conform procedurii cunoscute foarte 
bine, cel care are contract de închiriere al locuinței ANL, poate solicita cumpărarea ei în  condițiile 
legii, fie cu plata în rate, fie cu plata integrală. Aici e vorba de o plată în rate. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ.   
  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 

administrație publică: Aviz favorabil. 
  Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții? 

 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții și a organigramei Creșei ”Sfânta Ana” Fălticeni pentru anul 
școlar 2024 – 2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Conform procedurii, având în vedere 
faptul că unitatea Creșa ”Sfânta Ana” din Fălticeni este o unitate de educație preșcolară, în care 
Municipiul Fălticeni are calitatea de persoană juridică fondatoare, se impune aprobarea de către 
Consiliul Local al Statului de funcții și a Organigramei. Procedura spune că în fiecare an trebuie 
aprobată Organigrama și Statul de funcții, fie că există schimbări, fie că nu. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”. Dna consilier 
local, ed. Amarie Mariana nu și-a exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
participarea Municipiului Fălticeni în calitate de partener, împreună cu unităţile de 
învăţământ liceal, la organizarea Balului Bobocilor 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Știți că în fiecare an am dat și noi o 
mână de ajutor la organizarea Balului Bobocilor, atât din punct de vedere logistic, cât și financiar. 
E destul de complicat pentru copii să meargă pe la sponsori, să facă rost de acești bani. Sunt 
cheltuieli la fiecare eveniment pe care îl organizează. Consider oportun ca și de data aceasta, 
Municipiul Fălticeni să le acorde acest sprijin. Sunt 5 mii lei pentru fiecare colegiu, precum și 
punerea la dispoziție  gratuit a sălii de spectacol. Aici vreau să fac o modificare cu ajutorul 
doamnei secretar și a dumneavoastră. La articolul 5 va fi modificat din  ”utilizarea gratuită a sălii 
de spectacol” în ”utilizarea tuturor spațiilor din incinta Centrului Cultural Grigore Vasiliu Birlic”, 
care sunt necesare pentru derularea activității. E vorba și de sălile de repetiții. Acești bani îi vom 
vira în contul școlii și vor fi însoțiți de documente justificative.  Plată artiști, recuzită, scenă, tot ce 
mai presupune activitatea asta. La Colegiul ”Nicu Gane” se va ocupa doamna Corbu Luminița, la 
Colegiul „Vasile Lovinescu” va fi domnul consilier Matei și la Colegiul „Mihai Băcescu”, dl Răzvan 
Haidău. Dacă facem  modificarea cu spațiile la articolul 5, va trebui făcută și în referatul de 
aprobare. Supun aprobării dumneavoastră cu modificările pe care le-am transmis. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 



  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi ”pentru”. Doamna 
consilier local, prof. Corbu Luminița și  domnul consilier local, prof. Matei Gabriel nu și-au 
exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
darea în administrarea Școlii Gimnaziale ”Alexandru Ioan Cuza” Fălticeni a unui imobil 
aparținând domeniului public al Municipiului Fălticeni, înscris în Cartea Funciară nr. 42663 
- UAT Fălticeni, situat pe str. 1 Mai, nr. 30 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: E o dare în administrare temporară, ca 
să zic așa.  E vorba de fosta Grădinița ”Lizuca”, situată la intersecția străzii Ștefan cel Mare cu 
str.  1 Mai.  Școala Cuza se află în această toamnă în proces de reabilitare, iar acolo 
funcționează cele 4 clase  step by step ale școlii gimnaziale Al. I. Cuza. Este singura soluție 
identificată. Spațiul permite, arată foarte bine, va fi dat către școala Cuza pentru 3-5 luni, pentru a 
avea  calitatea de administrator. 
            Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
            Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
              Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de 

investiții „Amplasare kit fotovoltaic - Panouri fotovoltaice în vederea producerii și 

compensării de energie electrică pentru stații de încărcare vehicule electrice, amplasate în 
mun. Fălticeni, str. Republicii, nr. 13, jud. Suceava” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: După cum v-am spus în ședința 
precedentă, am aprobat  includerea pe lista de investiții a acestui obiectiv. Azi aprobăm indicatorii 
tehnico-economici, pentru a demara și finaliza anul acesta  lucrarea. Vom amplasa un kit 
fotovoltaic pe clădirea  fostei centrale termice, aflate în spatele Primăriei. Va produce energie 
electrică folosită în principal pentru  alimentarea celor patru mașini, pe care le-am câștigat prin 
programul Rabla Plus. Avem două mașini pentru Primărie și două pentru Poliția Locală, pe care 
le achiziționăm gratuit. Nu ne costă absolut nimic, suntem beneficiarii acestor vouchere. Și ca să 
fim economici până la capăt, amplasăm și aceste panouri pentru a le încărca gratuit. În perioada 
în care nu încărcăm, Primăria va avea calitatea de prosumator, adică vom da curent în rețea, 
compensând facturile pe care le avem. Din calculele pe care le-am făcut, tot  ceea ce înseamnă 
partea  de curent a Primăriei, noi plus  instituțiile din zonă, corpul DUP, Corpul B - Judecătoria, 
Școala Cuza, vom putea să le suplinim integral alimentarea cu energie electrică. Mai ales că 
Școala Cuza este și ea beneficiară a unui proiect prin AFM și vor avea partea de încălzire 
gratuită. E o investiție necesară și ne va scuti de foarte multe cheltuieli pe viitor. 
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Ați luat în considerare achiziționarea de baterii 
pentru stocare?  



   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Am trimis și solicitarea asta. Am luat în 
calcul și investiția asta, doar în limita posibilităților. Dacă se poate. Noi producem curent, ni-l 
livrează înapoi, dar cheltuielile de transport le pierdem. Am luat în calcul și varianta cu bateriile. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea unei suprafețe de teren atribuită d-nei Yetiș Anamaria în condițiile Legii nr. 
15/2003, cu modificările și completările ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman:  E vorba de o suprafață de teren pe 
Magazia Gării.  Doamna Yetiș Anamaria, fostă Biriș, are o suprafață de 176 metri pătrați de 
teren, atribuită în condițiile legii 15/2003. Mai e o suprafață de 80 mp, în spatele curții ca să zic 
așa, nu prea e curte aia. Ne-o solicită să i-o dăm în cadrul contractului. Noi putem atribui conform 
legii suprafețe de până la 300 mp. Suprafața totală ajunge undeva la 265 mp. Ne încadrăm din 
toate punctele de vedere. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
             Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unei funcții contractuale din aparatul de specialitate al primarului 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  E vorba de transformarea unei funcții 
contractuale de consilier personal debutant, în consilier personal IA, după o anumită vechime în 
cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Fălticeni. Oricum lucrăm la o nouă 
organigramă, pentru că sunt destule lucruri modificate. În primul rând, chiar dacă nu este în 
atributul Consiliului Local, vă spun că ies la pensie, doamna director Rotaru și doamna director 
Bulaicon, respectiv 1 octombrie și 6 octombrie. Sunt ieșite la pensie, dar  și-au prelungit 
activitatea cu un an, drept pentru care le mulțumim pentru activitate. Mai este domnul Ignea de la 
DUP- 7 octombrie și mai sunt vreo 2-3 cazuri. Următoarea lună avem 5  pensionari care vor 
înceta activitatea. Le-am mulțumit în numele Primăriei, le mulțumesc și în numele Consiliului 
Local. E normal și bine să știți că vom avea alte persoane cu care vom colabora în aceste 
domenii.   
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 



  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
asocierea Municipiului Fălticeni cu Clubul Copiilor Fălticeni în vederea organizării unor 
concursuri şcolare interjudeţene - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Am susținut activitatea  Clubului 
Copiilor în fiecare an, chiar dacă nu se subordonează nouă direct, dar intrăm și aici într-un 
parteneriat. Ediția din 2024 este a -X- a ediție, atât în ceea ce privește cupa de orientare turistică, 
cât și concursul de ecologiști și protecția mediului, ”O lume mai curată, o lume mai bună”. Au 
primit și ceva bani de la ministerul Educației,  dar insuficienți. Noi le asigurăm cazarea gratuită la 
internatele  Colegiilor Băcescu și Vasile Lovinescu, precum și masa pentru 125 de copii/ 
profesori, 2 zile cu masă completă. Aici scrie 65 de lei pe zi, vom actualiza contractul în urma 
discuțiilor cu 40 lei pe zi. Alocăm accesul gratuit la toate muzeele din Fălticeni, la bazinul ”Nada 
Florilor” și celelalte activități. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
dezmembrarea unui imobil, proprietatea publică a municipiului Fălticeni, în două corpuri 
de proprietate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: E vorba de parcarea spitalului, care 
rămâne în domeniul public, dar o parte rămâne parcarea spitalului, iar partea din fața rămâne  
proprietatea noastră, parcarea cu plată din fața spitalului. Profit de prezența doamnelor de la 
spital, pentru a explica fenomenul, deoarece am întâlnit persoane  din cadrul spitalului, care nu 
știau unde să parcheze. În spatele spitalului parcarea este gratuită pentru angajați. Accesul se 
face cu cartelă, discutați cu conducerea, pentru că aparține spitalului, ca administrator. Noi am 
împărțit parcarea, în parcarea spitalului și parcarea publică. Ca număr de locuri sunt  aproape 
egale. 
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Am și eu o întrebare legată de parcarea publică. 
Sensul unic începe de la intersecția cu Mihai Eminescu. Nu poate fi mutat mai sus?  
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Poți ieși din parcare. Ideea e să faci 
stânga. Nu există să pui sens unic de la jumătatea străzii. Este un proiect realizat de specialiști în 
domeniu, cu avizul Poliției rutiere și care nu a fost deloc ușor de realizat. A durat și foarte mult. 
Este un proiect care fluidizează traficul, au fost luate în calcul toate lucrurile, noi am venit doar cu 
ideea. Specialiștii s-au ocupat de realizarea proiectului, pentru că există un proiect tehnic, iar 
Poliția Rutieră și-a dat  avizul pe acest proiect. Nu se poate face nici o modificare, decât cu 
acordul lor. 
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Se vor întâmpla două lucruri. Unu, desființat 
semaforul. 
     Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Semaforul rămâne pentru celelalte 3 
străzi. 
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Dar nu mai are sens. Și indicator la stânga. 



   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Dar este indicator la stânga, când ai 
ieșit din parcare, faci obligatoriu stânga. Semaforul de coborâre are sens. Așa spune Poliția 
rutieră. Este o avertizare suplimentară. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Dna consilier 
local, dr. Cojocaru  Eugenia – Liliana, dna consilier local, as. Chirilă Gabriela-Violeta și dna 
consilier local, as. Edu Anca nu și-au exercitat dreptul de vot. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Aveți în referatul de aprobare și în 
raportul de specialitate toate modificările pe care le-am adus la bugetul local. Vedeți că la  
secțiunea de dezvoltare am inclus obiectivul de investiții cu Colegiul Vasile Lovinescu, proiectul 
de 7,7 milioane euro, ”creșterea nivelului de  siguranță și acțiuni seismice  precum și asigurarea 
funcționalității Colegiului Vasile Lovinescu, consolidare și renovare energetică”. Cel mai mare  
proiect de investiție din  zona Moldovei de acest gen. Dăm drumul la documentație care va dura 
3,4 luni, astfel ca în primăvară să putem scoate la licitație execuția lucrării. Avem două bariere de 
acces la Colegiul ”Vasile Lovinescu” și la Creșa ”Sfânta Ana” împreună cu Colegiul Tehnic ”Mihai 
Băcescu”. Montăm aceste bariere pentru siguranța copiilor. Conducerea școlii va da cartela de 
acces auto, pentru a nu intra cineva neautorizat în curtea școlii. La Creșă și Băcescu vor împărți 
”paternitatea” proiectului. Această barieră va fi cu telecomandă. Conducerea va ști cui să dea 
această telecomandă. Apoi apometrele de pe strada Halmului și Răsăritului și încheiem și acest 
proiect. Apometre cu citire la distanță, care nu erau prevăzute de la început. Sunt lucruri noi, pe 
care le solicită ACET-ul. Nu se va mai intra în cămine, ci cu un aparat, pe care îl pune deasupra 
căminului se vede exact consumul de apă. Nu vor să autorizeze proiectul decât dacă punem 
aceste apometre cu citire la distanță. Pentru aceste apometre punem 94 mii lei și închidem și 
acest proiect, ca să dăm apă pe aceste două străzi și o rezervă pentru 17 posibile viitoare 
gospodării. Ne-am luat măsuri de siguranță și unde exista măcar un certificat de urbanism că vor 
să construiască, am montat și acolo. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții? 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Legat de proiectul prin PNRR. La Școala Ion 
Irimescu, în consiliul de administrație  s-a pus problema utilizării tablelor și tabletelor din fiecare 
clasă. Sunt probleme cu conexiunile și la imprimante cu tonerele. Un toner e 300-400 lei. 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: Legat de tonere s-a transmis pe  
grupul PNRR că trebuie folosite în garanție tonerele lor, ca să poată fi acoperite de garanție.  
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Deci din bugetul școlii să înțeleg. Iar partea de 
internet?  



 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: Da. Sunt funcționale  wireless și se 
pot pune așa. Sunt dotate cu wi-fi campus, deci ar putea fi conectate, dar pentru siguranță pot fi 
conectate prin cablu foarte ușor, pentru că au două mufe. 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Știu asta, dar sunt kilometri de cablu , acolo la 
etaj.  
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: În cadrul proiectului se asigură  
livrarea, montarea și instructajul. Nu mai e treaba lor, e treaba fiecăruia. Există table inteligente și 
super inteligente care asigură atât conexiune wi-fi cât, și conexiunea pin cablu. 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Stați să înțeleg. Conexiunea este făcută. Fiecare 
unitate are câte un IP.  Dacă se conectează mai multe s-ar putea să existe un conflict. Ce se 
întâmplă? Dau drumul la telefonul meu și s-ar putea să apară proiecția pe o altă tablă. La asta 
mă refer. Din discuțiile pe care le-am avut, ar trebui tras în fiecare clasă câte un router. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Sincer să fiu, e prima discuție pe care 
am întâmpinat-o din punctul acesta de vedere, la toate unitățile de învățământ. În rest, nu. 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: Fiecare școală are specificul ei. De 
exemplu, la noi am avut probleme cu wireless-ul, nu se conecta doar pe un singur etaj. În 
momentul de față două etaje merg prin wireless foarte bine și la etajul cu probleme  merge prin 
cablu. 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Eu am zis  dacă există posibilitatea să facă 
unitatea de învățământ o cerere către primărie. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Normal, dacă nu găsește soluții. Dar 
prima dată trebuie să găsească soluții. 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Au încercat. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: O să  reușească. Numai la Școala 
Irimescu e problema asta. Dar hai să luăm Colegiul Vasile Lovinescu, care știe toată lumea cât e 
de mare. Este corpul principal, corpul de lângă Casa de Cultură, Internatul de vis - a - vis  și nu 
au nici o problemă. Dacă vorbim ca metri pătrați și ca întindere, sunt de zece ori mai mari ca 
Școala 2. Și acolo merge totul perfect. Nu mai vorbim de Nicu Gane. Dacă e o conexiune slabă la 
internet, se ia legătura cu furnizorii să suplimenteze puterea, există variante. Nu cred că e așa 
complicat. În rest, să pună cablu dacă nu merge wireless peste tot. Este inginer de sistem la 
Școala 2? 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Nu este. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman:  Sincer, eu am fost la toate și nu am 
auzit să se plângă. Dacă îi depășește, sigur că îi ajutăm.  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. Dna cons. 
local, prof. Corbu Luminița – Claudia și dna cons. local, prof. Amarie Mariana nu și-au exercitat 
dreptul de vot. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
emiterea acordului Consiliului Local al Municipiului Fălticeni pentru schimbarea 
destinației imobilului cu numărul cadastral 364-C1, înscris în Cartea Funciară nr. 35007, 
situat în municipiul Fălticeni, strada Maior Ioan, nr.34, din spațiu comercial în spațiu de 
alimentație publică și locuință la etaj - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: E vorba  de clădirea de la Băncuță. 
Noul proprietar  a solicitat transformarea spațiului din spațiu comercial în spațiu de alimentație 
publică și locuință la etaj. La emiterea certificatului de urbanism se impune acordul Consiliului 
Local. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 



   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru” și 1 vot 
”împotrivă”(dna consilier local, av. Gavril Elena). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
participarea Municipiul Fălticeni la Programul privind reducerea emisiilor de gaze cu efect 
de seră în transporturi, prin promovarea vehiculelor de transport rutier nepoluante şi 
eficiente din punct de vedere energetic, 2020-2024 și aprobarea obiectivului de investiție 

„Achiziția de vehicule electrice prin programul AFM <Rabla Plus> 2024” - iniţiator, primar – 

prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Exact ceea ce vă spuneam referitor la 
câștigarea acestor vouchere pentru achiziționarea vehiculelor electrice. Nu am aprobat 
participarea, pentru că nu eram sigur că vom câștiga acest proiect, având în vedere că termenul 
a fost foarte scurt. Prin urmare, aprobăm participarea municipiului la acest program și obiectivul 
aferent de achiziție a vehiculelor electrice. Sunt două la Primărie și două la Poliția Locală. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea unor suprafețe de teren aparținând domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu 
respectarea dreptului de preempțiune al proprietarilor construcțiilor - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman:  E vorba de trei bucăți de teren, pe care 
sunt identificate construcții în condițiile legii. Respectivii sunt proprietari de construcții și 
concesionari de teren. Legea le dă dreptul de preemțiune la cumpărare pentru că sunt  proprietari 
pe clădiri. E vorba de doamna doctor Iftimesei, unde are cabinetul medical,  un domn căruia i-a 
luat foc garajul și s-a hotărât să îl repare și vrea să devină proprietar și pe teren și o zonă cu un 
balcon  ocupat de ceva vreme. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”, 1 vot 
”împotrivă”(dna  consilier local, av. Gavril Elena) și o ”abținere” (dl. cons. local, Stoica Cozmin). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 
dreptului de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: E vorba de suprafețe de teren care 
există fizic, le-am identificat  la măsurătoare și le includem în domeniul privat al Municipiului 
Fălticeni. Suprafața de teren este pe strada Panduri, dar intrarea este de pe strada Broșteni și pe 
ea se află rețeaua de canalizare. Pe Topitoriei în zona fostei Chimii la fel, iar pe Bulevardul 2 



Grăniceri un garaj de 21 metri pătrați, nu era intabulat la noi. Cu ocazia asta facem ordine și îl 
includem în domeniul privat al municipiului. 
   Dnul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Domnule Primar, pomenind de 
strada Broșteni, ați mai făcut ceva legat de proiectul acela cu ieșirea spre Șoldănești? 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Da. E un proiect la care se lucrează. 
Mai avem de luat un aviz de la Serviciul de Gospodărire al Apelor, care era cât pe ce să ni-l dea, 
dar în urma inundațiilor de la Galați, s-au gândit să ne mai ceară un studiu hidrologic, pe acel 
pârâu, cu pod. Podul era prevăzut în proiect, dar ne trebuie și studiu hidrologic. Trebuie să îl 
facem. Realist așa, vom avea făcută proiectarea cam într-o lună, ca să dăm drumul la execuție. 
Nu știu dacă vom da drumul la execuție anul acesta, doar dacă ne permite vremea. Banii sunt 
alocați, proiectarea este finalizată dacă îndeplinim și studiul hidrologic și cu pod,  unde legăm și 
strada Broșteni de strada Soldat Zamfir. Pe la un mijloc de noiembrie poate începem execuția, 
dacă ne permite vremea. La anul viitor va fi finalizat. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin:  De ce se trece în domeniul privat și nu în 
domeniul public? 
  Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Domeniul public pentru că e vorba de 
străzi, trotuare, spații verzi. Nu face parte din categoria asta niciunul, prin lege. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
                Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
organizarea în perioada 19 –20 octombrie 2024 a evenimentului „Târgul Mărului” - ediția a 
XIX-a - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman:  Ediția a -19- a. O greșeală ce va trebui 
rectificată. Avem 40 mii alocați.  Spectacole folclorice -10 mii lei, scenă, sonorizare, lumini, ecran 
- 25 mii lei, cheltuieli organizare - 5 mii lei. O parte din bani îi obținem din sponsorizări de la cei 
care participă. Cu titlul gratuit va veni ”Produs în Bucovina”, cei din Fălticeni, Larisa, Raitar, 
Rogelia, Laktotrio, membrii ”Produs în Bucovina”, plus o serie de apicultori cu care lucrează ei. 
Cu titlu gratuit vor veni toți producătorii de mere din bazinul Fălticeni și zonele limitrofe. Restul vor 
plăti o taxă care se stabilește de către Consiliul Local și din acești bani vom reîntregi  acești bani 
pe care îi cheltuim. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea numărului maxim de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de 
U.A.T. Municipiul Fălticeni, precum și de instituțiile publice din subordine - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



   Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman:  Legat cumva de proiectul cu achiziția 
autoturismelor electrice, trebuie să aprobăm și numărul maxim de autoturisme pentru activitățile 
specifice, atât la nivelul Primăriei, cât și a instituțiilor  publice subordonate. Și școlile, și  spitalul și 
Muzeul de Artă Ion Irimescu. În tabelul anexei de la hotărâre, aveți numărul maxim. Asta nu 
înseamnă și numărul de autoturisme. Cel mai mare număr îl vedeți la Direcția de Utilități Publice, 
unde au autoturisme necesare pentru activitățile specifice. La Colegiul Lovinescu sunt 5, pentru 
că au școala de șoferi. Sunt autoturisme pe care le folosesc la orele de legislație din planul 
școlar. La Băcescu 2, la Spitalul Municipal 2. Ei mai au și altfel de mașini, exemplu ambulanțe, 
care nu intră în această categorie. 
 Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
   Dnul consilier local, Sandu Sergiu – preşedinte de  ședință  declară ședința închisă. 
              Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 

 

   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                             SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
Consilier local, Sandu Sergiu                                    Jr. Mihaela Busuioc 
 

 

 


